
1 

 

 

Or-VII.0002.7.2015     

P R O T O K Ó Ł   Nr  X/2015 

 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy 

z dnia 28 października 2015 r. 

 

 
 

Godzina rozpoczęcia : 12.07 

Godzina zakończenia : 15.34 

 

Miejsce obrad : aula Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Choroszczy 

 

Radni obecni na Sesji : 

 

1. Jacek Dąbrowski    

2. Tomasz Kraśnicki    

3. Grzegorz Wacław Gereluk     

4. Izabela Jeniec-Kardasz    

5. Jacek Jasiński       

6. Marian Kosakowski         

7. Barbara Walesiuk 

8. Beata Marlena Jeżerys       

9. Wioletta Kowieska 

10. Piotr Paweł Dojlida   

11. Piotr Siemieniuk  

12. Andrzej Kościuczyk 

13. Ireneusz Jabłoński 

14. Piotr Waczyński  

15.  Jacek Karol Jaroszewicz 

 

 

Ponadto w obradach udział wzięli : 

1. Robert Wardziński – Burmistrz Choroszczy 

2. Maria Borodziuk – Skarbnik Gminy 

3. Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy 

4. Maciej Łapuć – Radca Prawny 

5. Marek Żmujdzin – radny Powiatu Białostockiego 

6. Antoni Bogdan – radny Powiatu Białostockiego 

7. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli 

8. Mieszkańcy miasta i gminy  
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Porządek obrad  X Sesji : 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I-wsze półrocze 2015 r. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2015 rok. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu w 2016 roku. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 

Białymstoku na kadencję 2016 – 2019. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Barszczewie. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Złotorii. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

na terenie miasta i gminy Choroszcz. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem na okres 

nieoznaczony w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego w budynku komunalnym 

położonym na działce geodezyjnej nr 31 w Izbiszczach w gm. Choroszcz. 

11. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. 

12. Przedstawienie informacji Burmistrza Choroszczy i Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Choroszczy o przebiegu składania oświadczeń majątkowych w roku 2015. 

13. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

14. Informacja Burmistrza Choroszczy z działalności międzysesyjnej. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności międzysesyjnej. 

16. Interpelacje i wnioski radnych. 

17. Zapytania i wolne wnioski. 

18. Zakończenie obrad Sesji.  

      

 

Ad. 1 -  

 

 Obrady X Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy otworzyła Przewodnicząca Rady  

p. Beata Jeżerys. Stwierdziła, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

 Ad. 2 - 

  

 Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad, który został  

doręczony radnym na 7 dni przed Sesją razem z materiałami. Zapytała, czy ktoś chce wnieść 

poprawkę do porządku obrad. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wniósł do ujęcia w porządku obrad następujące projekty 

uchwał: 

1. w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy finansowej gminy Choroszcz wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań – jako pkt. 5 

2. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu w 2015 r.- jako 

pkt. 7 
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3. w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Podlaskiego w 

sprawie wyznaczenia Obszaru Chronionego Krajobrazu „Dolina Narwi” - jako pkt. 8. 

 

 

Porządek obrad X Sesji z wniesioną poprawką został odczytany przez Przewodniczącą 

Rady i przyjęty przez Radę jednogłośnie - 15 głosami za. 

 

 

 

Ad. 3  – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodnicząca Rady poprosiła o 

wystąpienie Skarbnik Gminy, która przedstawiła informację Burmistrza o przebiegu 

wykonania budżetu gminy za I-wsze półrocze 2015 roku. 

 

Skarbnik Maria Borodziuk wyjaśniła, że wykonanie budżetu Gminy Choroszcz za I półrocze 

2015 roku przedstawia się następująco: 

 

1) w zakresie dochodów budżetu: 

a) plan wg uchwały budżetowej na 2015 rok wynosił - 35 879 648 zł 

w tym: dochody bieżące - 31 825 136 zł 

dochody majątkowe - 4 054 512 zł 

b) plan po zmianach na 30.06.2015 rok wynosił  - 37 123 713 zł 

w tym: dochody bieżące  - 36 239 384 zł  

dochody majątkowe -  884 329 zł 

c) wykonanie dochodów na 30.06.2015 rok wyniosło - 18 973 978,10 zł 

w tym: dochodów bieżących - 18 428 434,49 zł 

dochodów majątkowych - 545 543,61 zł 

d) procent wykonania planu dochodów ogółem - 51,11 % 

w tym: 

dochody na realizację zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

ustawami: 

- plan wg uchwały budżetowej na 2015 rok wynosił - 3 114 734 zł 

- plan po zmianach na 30.06.2015 rok wynosił - 3 393 508 zł 

- wykonanie dochodów na 30.06.2015 rok wyniosło - 2 110 583,24 zł 

- procent wykonania planu - 62,19 % 

 

2) w zakresie wydatków budżetu: 

a) plan wg uchwały budżetowej na 2015 rok wynosił  30 031 638 zł 

w tym: wydatki bieżące 29 027 872 zł 

wydatki majątkowe 1 003 766 zł 

b) plan po zmianach na 30.06.2015 rok wynosił -32 454 169 zł 

w tym: wydatki bieżące  29 948 955 zł 

wydatki majątkowe - 2 505 214 zł 

c) wykonanie wydatków na 30.06.2015 rok wyniosło  - 16 833 116,66 zł 

w tym: wydatki bieżące - 15 513 667,67 zł 

wydatki majątkowe - 1 319 448,99 zł 

d) procent wykonania planu wydatków ogółem : - 51,87% 

w tym: 
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wydatki na realizację zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

ustawami: 

- plan wg uchwały budżetowej na 2015 rok wynosił - 3 114 734 zł 

- plan po zmianach na 30.06.2015 rok wynosił - 3 393 508 zł 

- wykonanie wydatków na 30.06.2015 rok wyniosło - 2 025 532,25 zł 

- procent wykonania planu - 59,69 %. 

Poinformowała także o pozytywnych opiniach odnośnie przedstawionej informacji: Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Choroszczy oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku 

 

Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała treść uchwały Nr II-00320-87/15 RIO z dnia 

25.09.2015 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Choroszczy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I-wsze półrocze 2015 r. 

 

Rada Miejska głosami 13 za, 2 wstrzymujące się przyjęła informację o przebiegu wykonania 

budżetu gminy za I-wsze półrocze 2015 r. 

 

 

 

Ad. 4 - 

 

Skarbnik Gminy Choroszcz przedstawiła propozycję zmian budżetu gminy na 2015 

rok. 

 

Maria Borodziuk wyjaśniła, że proponuje następujące zmiany: 

1.  zwiększyć plan dochodów w związku z: 
1) wpływem na rachunek budżetu opłaty z tytułu zezwolenia na wycinkę  drzew - 

w kwocie 331 691 zł; 
2) otrzymaniem dotacji z budżetu państwa na dofinansowanie zadań własnych 

gminy: 
- w dziale Pomoc społeczna - w łącznej kwocie 78 045 zł, 
- w dziale Edukacyjna opieka wychowawcza - w kwocie 47 775 zł 

3) otrzymaniem dotacji na zadania zlecone w: 
- w dziale Pomoc społeczna - w łącznej kwocie 574 587 zł, 
- w dziale Urzędy naczelnych organów władzy państwowej... (Wybory do 
Sejmu i Senatu) - w kwocie 16 820 zł, 
- w dziale Administracja publiczna - w kwocie 17 949 zł, 

- w dziale Rolnictwo i łowiectwo - w kwocie 108 971 zł 
4) urealnieniem planu dochodów budżetu po dokonanej analizie  sprawozdania z 

wykonania budżetu za III kwartał 2015 r., w wyniku której następują: 
• zwiększenia planu dochodów z tytułu: 

wpływów z opłaty eksploatacyjnej - 5 469 zł, 
opłat za zajęcie pasa drogowego - 116 376 zł, 
otrzymanych odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i  opłat - 
58 371 zł, 
wpływów z opłat za zezwolenie na sprzedaż alkoholu - 33 618 zł, 
dotacji z rozliczenia wydatków w ramach funduszu sołeckiego za  2014 rok 
- 25 879 zł, 
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wpływów z różnych dochodów z działalności pozostałej pomocy społecznej 
- 2 742 zł, 
wpływów z różnych opłat z gospodarki odpadami - l 212 zł, 
najmu pomieszczeń w świetlicach wiejskich - 3 000 zł; 
planowanej płatności końcowej z projektu „Narwiański internet..." - 
6 224 zł, 

• zmniejszenia planu dochodów z tytułu: 
sprzedaży nieruchomości - 132 433 zł, 
podatku opłacanego w formie karty podatkowej - 11 000 zł, 
podatku od czynności cywilnoprawnych - 70 000 zł, 
podatku od spadków i darowizn - 10 000 zł, 
dotacji w ramach programów finansowanych z udziałem środków  UE 
(dotyczy refundacji z projektu „Odnawialna energia słoneczna..."  - po 
weryfikacji wniosków o płatność w zakresie wydatków  kwalifikowalnych) 
- 95 776 zł. 
 

2. zwiększyć plan wydatków w rozdziałach: 
- 01030 Izby rolnicze - w celu zapewnienia ostatniej w 2015 roku wpłaty na  rzecz izb 

rolniczych 2% uzyskanych wpływów z podatku rolnego; 

- 01095 Pozostała działalność (Rolnictwo i łowiectwo) - na wypłatę rolnikom 
zwrotu akcyzy zawartej cenie paliwa oraz obsługę i rozliczenie - kwota 108 971 zł; 

- 60014 Drogi publiczne powiatowe - w ramach pomocy rzeczowej Powiatowi 

Białostockiemu na koszty zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie  
gminy Choroszcz - kwota 15 000 zł; 

- 60016  Drogi publiczne gminne w związku ze zmianą planów funduszu  sołeckiego 

(Gajowniki, Rogowo Kolonia) - kwota 2 161 zł; 

- 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami - na zwiększenie wydatków na 

wykup gruntów - kwota 19 101 zł; 

- 70095 Pozostała działalność (Gospodarka mieszkaniowa) - na zwiększenie wydatków 

związanych z projektem „Termomodernizacja obiektów użyteczności  publicznej", 

realizowanego przez Stowarzyszenie Gmin Górnej Narwi - kwota l 300 zł; 

-75011 Urzędy wojewódzkie - na zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia 

(zadanie zlecone w zakresie ewidencji ludności) - kwota 17 949 zł; 

- 75023 Urzędy gmin... - dotyczy urealnienia planu wydatków na zakup energii, zakup 

usług (głównie usług pocztowych), szkolenia pracowników urzędu oraz zakup 

materiałów i wyposażenia - kwota 65 900 zł; 

- 75108 Wybory do Sejmu i Senatu - na wypłatę diet członkom komisji – kwota 16 820 

zł; 

- 75412 Ochotnicze straże pożarne - zwiększa się o kwotę 4 056 zł dotacje  celowe 

Ochotniczym Strażom Pożarnym (na zakup sprzętu i wyposażenia), zwiększa się plan 

wydatków na wynagrodzenia i składki - kwota 12 247 zł oraz zwiększa się plan 

wydatków rzeczowych o kwotę 10 000 zł oraz na rozbudowę remizy w Klepaczach o 2 zł; 

- w działach 801 Oświata i wychowanie i 854 - przenosi się plan wydatków, zgodnie 

z wnioskami dyrektorów placówek oraz zwiększa się plan wydatków o  kwotę 47 775 zł 

z przeznaczeniem na wypłatę stypendium; 

- w dziele 852 Pomoc społeczna- zwiększa się plan wydatków o łączną kwotę 652 632 

zł, tj. o kwotę otrzymanych dotacji celowych z budżetu państwa, głównie na wypłatę 

świadczeń społecznych; 

- 90002 Gospodarka odpadami zwiększa się plan wydatków o l 000 zł na 

szkolenie pracowników; 

- w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zwiększenie planu  
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wydatków na zakup energii - 2 500 zł, zmniejszenie o kwotę 510 zł wynika z  

przeniesienia planu wydatków do innego działów w związku ze zmianą planu  funduszu 

sołeckiego Izbiszcze; 

- 92601 Obiekty sportowe - zwiększa się plan wydatków o kwotę 28 500 zł,  głównie 

na zakup energii; 

3. zmniejszyć plan wydatków: 

- w rozdziale 01095 Pozostała działalność (Rolnictwo i łowiectwo) o kwotę 4 056 zł w 

związku ze zmianą planu funduszu sołeckiego Panki; 

- w rozdziale 75011 Urzędy wojewódzkie (zadania własne) o kwotę 7 775 zł w  związku 

ze zwiększeniem dotacji na zadania zlecone; 

w rozdziale 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg w pozycji wydatki majątkowe 

o kwotę 14 000 zł, gdyż zadanie pn. opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy 

układu pomiarowo-sterowniczego oświetlenia ulicznego będzie realizowane w dwóch 

etapach: w 2015 roku zostanie wykonana inwentaryzacja układu zasilani i sterowania, 

w 2016 roku -- projekt techniczny wraz z kosztorysem inwestorskim. 

 

Wobec braku wniosków, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 (uchwała Nr X/88/2015 stanowi załącznik do protokołu, strona 18) 

 

Ad. 5 – 

 

Skarbnik Gminy Choroszczy przedstawiła propozycję zmian Wieloletniej Prognozy 

Gminy Choroszcz wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań. 
 

Maria Borodziuk wyjaśniła, że proponuje się następujące zmiany w Wieloletniej prognozie 

finansowej, polegające na: 

1) uaktualnieniu planu dochodów i wydatków budżetu na 2015 rok, po dokonanych zmianach, 

wg stanu na 28 października 2015 r.; 

2) urealnieniu prognozy dochodów i wydatków na 2016 rok; 

3) wprowadzeniu załącznika Nr 2 - Wykaz przedsięwzięć wieloletnich. 

Po dokonanych zmianach wskaźnik planowanej łącznej kwoty spłaty zobowiązań, o której 

mowa w art. 243 ustawy, do dochodów po uwzględnieniu ustawowych wyłączeń 

przypadających na dany rok wynosi: 

- w 2015 roku – 6,62% 

- w 2016 roku – 8,01% 

przy dopuszczalnych wskaźnikach, odpowiednio: 

- w 2015 roku – 8,74% 

- w 2016 roku – 12,33% 

zatem spełniony zostaje warunek określony w art. 243 ustawy o finansach publicznych. 

Z ujętej w poz. 12.1 kwoty dochodów bieżących na programy lub zadania finansowane z 

udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych - 

w wysokości 3 622 025 zł jedynie kwota 149 523 zł będzie wydatkowana na projekty lub 
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zadania finansowane z udziałem tych środków, gdyż pozostałość tej kwoty, tj. 3 463 876 zł, 

którą Gmina uzyska jako refundację poniesionych wydatków na Projekt pn. „Odnawialna 

energia słoneczna sposobem na poprawę czystości powietrza na terenie Gminy Choroszcz” 

jest przeznaczona na spłatę kredytu zaciągniętego na wyprzedzające finansowanie tego 

projektu. Do dnia sporządzenia zmiany WPF środki uzyskane z wymienionej refundacji w 

łącznej kwocie 2 539 971,27 zł zostały przekazane na spłatę tego kredytu. 

Wprowadza się w Załączniku Nr 2 wykaz przedsięwzięć wieloletnich. Są to zadania 

inwestycyjne, związane z infrastrukturą techniczną: 

- przebudowa drogi gminnej w Żółtkach będzie realizowana z dofinansowaniem z budżetu 

państwa w ramach Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 

2016-2019; wnioskowana kwota dofinansowania wynosi 1 675 000 zł, tj. 50% wydatków 

kwalifikowalnych; 

- dokumentacje projektowe na zadania przyszłościowe w zakresie przebudowy dróg 

publicznych na terenie Gminy Choroszcz będzie realizowane głównie w stosunku do dróg 

powiatowych, część z tych zadań będzie realizować Powiat Białostocki przy 

współfinansowaniu przez Gminę Choroszcz. Potrzeba wykonania tych opracowań wiąże się z 

aplikowaniem o środki w ramach Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego; 

- Dokumentacja projektowa na przebudowę układów pomiarowostarowniczych oświetlenia 

ulicznego będzie realizowana w dwóch etapach: w 2015 roku wykonana będzie 

inwentaryzacja urządzeń, do końca I kwartału 2016 roku - projekt techniczny wraz z 

kosztorysem inwestorskim. 

 

 

Wobec braku wniosków, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej prognozy finansowej gminy Choroszcz wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 (uchwała Nr X/89/2015 stanowi załącznik do protokołu, strona 19) 

 

 

 

 

 

Ad. 6 – 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi Białostockiemu 

w 2016 roku na realizację inwestycji drogowej przedstawił Burmistrz Choroszczy. 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że Gmina Choroszcz zobowiązuje się udzielić w 

2016 roku pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu w kwocie do 50 000 zł na 

opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 

2287B – ulica Mickiewicza w Choroszczy – długość odcinka ok. 2 100 m. 
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Wobec braku wniosków, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu w 2016 roku. 

 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 (uchwała Nr X/90/2015 stanowi załącznik do protokołu, strona 20) 

 

 

Ad. 7 - 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu 

w 2015 roku przedstawił Burmistrz Choroszczy. 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że Gmina Choroszcz zobowiązuje się udzielić w 2015 

roku pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu, polegającej na wykonaniu zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w 2015 roku na terenie Gminy Choroszcz. Wartość pomocy 

rzeczowej nie może przekroczyć kwoty 25 000 zł. 

 

Wobec braku wniosków, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu w 2015 roku. 

 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 (uchwała Nr X/91/2015 stanowi załącznik do protokołu, strona 21) 

 

 

    

Ad. 8 – 
 

 Głos zabrał Sekretarz Gminy, który przedstawił projekt uchwały w sprawie 

uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Podlaskiego w sprawie wyznaczenia 

Obszaru Chronionego Krajobrazu „Dolina Narwi”. 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że Urząd Marszałkowski Województwa Podlaskiego 

w Białymstoku pismem DOSII. 7122.17.2015 z dnia 19 października 2015 roku, zwrócił się 

do Rady Miejskiej w Choroszczy z prośbą o uzgodnienie projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Podlaskiego w sprawie wyznaczenia Obszaru Chronionego Krajobrazu 

„Dolina Narwi”. W załączniku nr 2 do ww. projektu uchwały zostały określone granice 

Obszaru Chronionego Krajobrazu „Dolina Narwi”. Granice te obejmują swoim zasięgiem 

większą część wsi Złotoria i dochodzą aż do drogi krajowej Nr 8 Białystok-Warszawa. Przy 

drodze tej zlokalizowanych jest w chwili obecnej wiele działających firm. Rada Miejska w 
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Choroszczy uchwałą Nr VII/65/2015 z dnia 12 maja 2015 roku przystąpiła do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego planując zmienić tereny położone 

bezpośrednio przy drodze krajowej Nr 8 pod zabudowę produkcyjno-usługową. 

Powierzchnia planowana pod tą zabudowę w tym rejonie wynosi około 365 ha. Przyjęcie 

określonych granic Obszaru zgodnie z projektem przedłożonym przez Sejmik Województwa 

Podlaskiego, prowadziłby do ograniczenia możliwości rozwojowych gminy Choroszcz w 

stopniu nieproporcjonalnym do wartości jakie obszar chronionego krajobrazu ma chronić. 

Proponujemy przesunięcie granic Obszaru Chronionego Krajobrazu „Dolina Narwi” w 

kierunku wschodnim do drogi Powiatowej Złotoria –Tykocin wyłączając z granic tego 

obszaru tereny położone przy drodze krajowej Nr 8 Białystok-Warszawa, które są już 

zagospodarowane oraz są planowane do zagospodarowania na cele produkcyjno-usługowe. 

Wobec braku wniosków, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt uchwały w 

sprawie wyznaczenia Obszaru Chronionego Krajobrazu „Dolina Narwi”. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

 (uchwała Nr X/92/2015 stanowi załącznik do protokołu, strona 22) 

 

 

Ad. 9 – 

 

Głos ponownie zabrał Sekretarz Gminy, który przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Białymstoku na kadencję 2016 – 2019. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski przypomniał na wstępie, że na sesji Rady w miesiącu czerwcu 

Rada przyjęła w drodze uchwały regulamin głosowania w wyborach ławników do Sądu 

Rejonowego w Białymstoku.  

Wybrany przez Radę Zespół opiniujący zaopiniował wszystkie złożone wnioski: 7 do 

orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy i 4 do orzekania w sprawach rodzinnych.  

Protokół Zespołu (w załączeniu) został radnym przedstawiony na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady w dniu 27.10.2015 r. Zgodnie z ustawą Prawo o ustroju sądów powszechnych 

ławników do sądów okręgowych oraz do sądów rejonowych wybierają rady gmin, których 

obszar jest objęty właściwością tych sądów - w głosowaniu tajnym. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za) dokonała wyboru członków Komisji Skrutacyjnej dla 

przeprowadzenia wyborów tajnych, w składzie: 

1. Izabela Jeniec – Kardasz 

2. Barbara Walesiuk 

3. Wioletta Kowieska 

4. Jacek Dabrowski 

 

Po przeprowadzeniu tajnego głosowania, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Izabela 

Jeniec - Kardasz (po ogłoszonej przez Przewodniczącego Rady przerwie 13.08 – 13.25) 

przedstawiła protokoły z głosowania: 
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1) Protokół (w załączeniu) z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu 

Rejonowego w Białymstoku do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy na kadencję 

2016 - 2019 r., zgodnie z którym na ławników do Sądu Rejonowego w Białymstoku do 

orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy wybrano osoby: 

1. Annę Barbarę Aponowicz 

2. Antoniego Drożdża 

3. Grażynę Dorotę Drożdża 

4. Wojciecha Jastrzębskiego 

5. Adama Kamieńskiego 

6. Barbarę Krysztopik 

7. Roberta Szumkowskiego 

 

2) Protokół (w załączeniu) z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu 

Rejonowego w Białymstoku do orzekania w sprawach rodzinnych na kadencję 2016 - 2019 r., 

zgodnie z którym na ławników do Sądu Rejonowego w Białymstoku do orzekania w 

sprawach rodzinnych wybrano osoby: 

1. Irenę Kosakowską Kalata 

2. Adama Radłowskiego 

3. Jacka Kajetana Romanowskiego 

4. Barbarę Wiszowatą 

 

Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru ławników 

do Sądu Rejonowego w Białymstoku na kadencję 2016 – 2019. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 (uchwała Nr X/93/2015 stanowi załącznik do protokołu, strona 23) 

 

 

 

Ad. 10 – 

 

Burmistrz Choroszczy przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Barszczewie. 

 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że projekt uchwały został przygotowany na 

wniosek grupy mieszkańców osiedla w Barszczewie, którzy ze względu na trudności z 

dojazdem do ich domów pojazdów jak pogotowie, proszą o nadanie ulicy położonej we wsi 

Barszczewo, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 156/7 i 

156/27 przebiegającej od drogi gminnej publicznej numer 106265B w kierunku południowo - 

wschodnim, nazwę Leśna. Poinformował także o wniosku mieszkańców wsi Barszczewo 

protestujących przeciwko nadawaniu nazw ulic w Barszczewie, który został wycofany. 
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Wobec braku wniosków, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicy. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 (uchwała Nr X/94/2015 stanowi załącznik do protokołu, strona 24) 

 

 

Ad. 11– 
 

Głos zabrał Sekretarz Gminy, który przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy w Złotorii. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że proponuje się nadanie ulicy położonej we wsi 

Złotoria gmina Choroszcz, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o numerze 

geodezyjnym 563 przebiegającej od drogi powiatowej numer 1380B w kierunku południowo - 

zachodnim, nazwę Zachodnia. 
  

Wobec braku wniosków, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicy. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 (uchwała Nr X/95/2015 stanowi załącznik do protokołu, strona 25 ) 

 
 

 

Ad. 12 – 

 

Głos ponownie zabrał Sekretarz Gminy, który przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie miasta i gminy Choroszcz.  

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że proponuje się zaliczyć do kategorii dróg gminnych 

ulice na terenie miasta Choroszcz: ul. Franciszka Karpińskiego, ul. Pałacowa, ul. Plac Im. 

Zygmunta Brodowicza oraz drogę Złotoria – Złotoria Podlesie położoną na terenie gminy 

Choroszcz. 

 

Wobec braku wniosków, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt uchwały w 

sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie miasta i gminy Choroszcz. 
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W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 (uchwała Nr X/96/2015 stanowi załącznik do protokołu, strona 26) 

 

 

Ad. 13 – 

 

Sekretarz Gminy przedstawił radnym kolejny temat porządku obrad dotyczący 

wyrażenia zgody na wynajem na okres nieoznaczony w trybie bezprzetargowym lokalu 

użytkowego w budynku komunalnym położonym na działce geodezyjnej nr 31 w Izbiszczach 

w gm. Choroszcz. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że dotychczasowy dzierżawca spóźnił się z wnioskiem 

o przedłużenie umowy dzierżawy stąd propozycja uchwały, w której proponuje się wyrazić 

zgodę Burmistrzowi Choroszczy na wynajęcie w drodze bezprzetargowej na okres nieoznaczony 

lokalu użytkowego o powierzchni 46,44 m2 w budynku komunalnym położonym na działce 

geodezyjnej nr 31 w Izbiszczach gm. Choroszcz. 

 

Wobec braku wniosków, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys odczytała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na wynajem na okres nieoznaczony w trybie bezprzetargowym 

lokalu użytkowego w budynku komunalnym położonym na działce geodezyjnej nr 31 w 

Izbiszczach w gm. Choroszcz. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 (uchwała Nr X/97/2015 stanowi załącznik do protokołu, strona 27) 

 
 

Obecnych 14 radnych, chwilowo nieobecna Izabela Jeniec- Kardasz. 

 

 

Ad. 14 – 

 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Gminy Choroszcz w 

okresie 01.09.2014 – 31.08.2015 r. przedstawił Andrzej Winnicki – dyrektor Zespołu Obsługi 

Szkół w Choroszczy. 

      (informacja w załączeniu) 
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Ad. 15 – 

 

Rada Miejska w Choroszczy przyjęła informacje Burmistrza Choroszczy i 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Choroszczy o przebiegu składania oświadczeń 

majątkowych w roku 2015. 

  

       (informacje w załączeniu) 
 

Ad. 16 – 

 

 Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie w drodze głosowania protokołu  

z poprzedniej -  IX -   Sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokół został przyjęty 14 głosami za. 

Obecnych 14 radnych, chwilowo nieobecna Izabela Jeniec – Kardasz. 

 

 

Ad. 17 – 

 

 Burmistrz Choroszczy przedstawił informację o swoich działaniach w okresie 

międzysesyjnym: 
 

I. W zakresie majątku gminy: 

- podpisanie aneksu do umowy kredytowej z BGK; 

- udział w konferencjach i spotkaniach informacyjnych dot. pozyskiwania środków z funduszy unijnych; 

 

II. W zakresie spraw komunalnych oraz związanych z drogami gminnymi: 

 w zakresie spraw komunalnych:  

- udział w indywidualnych spotkaniach z sołtysami sołectw w gminie Choroszcz  

i przewodniczącymi osiedli w mieście Choroszcz; 

- udział w spotkaniach z mieszkańcami ws. systemu wodociągowego (np. w Złotorii, Choroszczy, w Porosłach); 

- udział w spotkaniach z mieszkańcami Osiedla nr 2 w Choroszczy; 

- udział w spotkaniu w spr. strażnicy w Kruszewie; 

- udział w spotkaniach z mieszkańcami dot. nadania nazwy ulicy w Barszczewie; 

- udział w spotkaniach z właścicielami ogródków działkowych w sprawie systemu wodociągowego. 

 

 w zakresie spraw związanych z infrastrukturą drogową:  

- udział w spotkaniu z mieszkańcami ws. planów przebudowy Drogi Krajowej nr 8; 

- udział w spotkanie z projektantem ścieżki rowerowej Choroszcz-Sienkiewicze;  

- udział w spotkanie z Dyrektorem Podlaskiego Zarządu Dróg; 

- spotkanie w sprawie remontu mostu przy ul. Białostockiej w Choroszczy; 

- udział w spotkaniach indywidualnych z mieszkańcami gminy w sprawie remontów dróg, poprawy oświetlenia, 

modernizacji kanalizacji;  

- udział w spotkaniu ws. oświetlenia LED  

- udział w spotkaniach indywidualnych z mieszkańcami gminy w sprawie Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego;  

- udział w spotkaniach z mieszkańcami gminy Choroszcz, jak również z przedstawicielami Podlaskiej Izby 

Rolniczej, związanych z odszkodowaniami za szkody łowieckie. 
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III. W zakresie spraw dotyczących oświaty, kultury i sportu: 

 w zakresie oświaty:  

- przeprowadzono liczne indywidualne spotkania z dyrektorami szkół, zespołu szkół, przedszkoli; 

- udział w uroczystościach rozpoczęcia nowego roku szkolnego, ślubowania I-klasistów; 

- udział w uroczystościach z okazji Dnia Nauczyciela w szkołach w Choroszczy, Kruszewie, Złotorii oraz w 

Przedszkolu w Choroszczy; 

- przeprowadzono liczne spotkania z rodzicami, Radami Rodziców – dot. edukacji dzieci  

w szkołach w gminie Choroszcz; 

- przeprowadzono liczne spotkania z rodzicami z gminy Choroszcz ws. dowozów dzieci do szkół, w tym 

dowozów dzieci niepełnosprawnych; 

 

 w zakresie sportu:  

- zorganizowanie spotkania z Ludowymi Zespołami Sportowymi działającymi w gminie; 

- przeprowadzono spotkanie z mieszkańcami w spr. świetlicy „Wesoły Sportowiec”. 

 

 w zakresie kultury:  

- udział w spotkaniach z dyrekcją i pracownikami Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i Sportu  

w Choroszczy – w zakresie współpracy dotyczącej polityki kulturalnej miasta i gminy Choroszcz; 

- udział w uroczystościach 30-lecia zespołów folklorystycznych „Narwianek” i „Klepaczanek”; 

- udział w jubileuszu 100. koncertu lokalnego zespołu muzycznego ,,Rytmy Czasu” w  M-GCKiS w Choroszczy. 

 

IV. Ponadto Burmistrz Choroszczy: 

- przeprowadzenie spotkań ws. rewitalizacji Rynku 11 Listopada w Choroszczy; 

- przeprowadzono I warsztaty ze społecznością lokalną oraz z sołtysami dot. opracowania zintegrowanej 

Strategii Rozwoju Gminy Choroszcz na lata 2015-2025 oraz Strategii Rewitalizacji Gminy Choroszcz na lata 

2015-2025; 

- udział w Zebraniach Członków Stowarzyszenia BOF oraz Komisji Rewizyjnej BOF; udział w walnym 

zebraniu BOF, udział w nadzwyczajnym walnym zebraniu BOF; 

- udział w spotkaniach Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi; 

- udział w spotkaniach LGD „Narew” (Łapy); udział w walnym Zebraniu LGD „Narew” (Łapy); 

- udział w spotkaniach Zarządu Stowarzyszenia N.A.R.E.W.; 

- współorganizacja Gminnych Zawodów Strażackich, Choroszcz Stadion; 

- udział w spotkaniu dot. otwarcia schroniska dla zwierząt w gminie Choroszcz; 

- udział w otwarciu Podlaskiego Odcinka Wschodniego Szlaku Rowerowego Green Velo; 

- udział w obchodach 85-lecia Szpitala w Choroszczy; 

- udział w spotkaniu dot. spalarni planowanej w Białymstoku; 

- udział w Posiedzeniu Konwentu Białostockiego Obszaru Metropolitalnego (Sokółka); 

- udział w Dniu Seniora w Choroszczy. 

 

    
 

Ad. 18 – 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Choroszczy Beata Jeżerys przedstawiła informację 

o swoich działaniach w okresie międzysesyjnym. 

     (informacja w załączeniu) 
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Ad. 19 – 

 

Interpelacje i wnioski zgłosili: 

 

Radny Andrzej Kościuczyk zapytał o możliwość składania wniosków odnośnie doświetlenia 

ulic. 

 

Radny Piotr Waczyński w imieniu Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 2 w Choroszczy p. 

Tywończuka wniósł aby budżet obywatelski nie był wspólny tylko został podzielony równo 

na 3 osiedla, aby każde osiedle miało swoje środki do dyspozycji – wpłynie to na 

zaktywizowanie społeczności lokalnej.  

 

Radny Piotr Dojlida zwrócił się z następującymi pytaniami: 

1) co się dzieje z projektem na drogę powiatową Sz. Kruszewska – S8 (przypomniał, że 3 

lata wstecz przeznaczono ok. 40 tys zł na współsfinansowanie tego projektu); 

2) dlaczego nie składaliśmy żadnego wniosku na drogę, w ramach tzw. schetynówek, na 

Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych? 

 

Radny Jacek Dąbrowski wypowiadające się w kwestii oświetlenia ul. Wojska Polskiego 

poinformował, że mieszkaniec prowadzący korespondencję w tej sprawie z UM Choroszcz 

(przypomniał, że odpowiedź z Urzędu była negatywna) twierdzi, że oświetlenie 

przedmiotowe może być zrobione. W związku z tym prosi o ustosunkowanie się do tego 

stanowiska. 

 

Radny Piotr Siemieniuk poruszył następujące sprawy: 

1) zwracając się do radnych powiatowych poprosił o przedstawienie na radzie Powiatu 

problemu mostka w Kolonii Czaplino, który jest w złym stanie technicznym 

(wystające gwoździe); 

2) zwrócił uwagę na duże zakrzaczenie dróg w Gajownikach od strony Czaplina; 

3) odkrzaczenia wymaga także droga na terenie sołectwa Barszczewo: od Sz. 

Kruszewskiej w kierunku Choroszczy. 

 

Radny Antoni Bogdan wspomniał o 6 poprawionych studzienkach w ul. Powstania 

Styczniowego, ale pozostała jeszcze jedna (w chodniku przy tej ulicy) do wyremontowania. 

Jednocześnie zwrócił uwagę na zniszczony  przystanek na drodze Choroszcz – Niewodnica w 

m. Kolonia Czaplino. Odnośnie poruszonej wcześniej kwestii mostka w Kolonii Czaplino – 

jeśli jest to droga powiatowa to będą interweniować.  

 

Radny Marek Żmujdzin powiedział kilka słów informacji odnośnie planowanej przebudowy 

rozjazdu w Porosłach: niedawno odbyło się spotkanie Komisji Infrastruktury z 

przedstawicielami CPN-u, mieszkańców Porosł i Porosły-Kolonia – wnioskowano o zrobienie 

bezpiecznej drogi. Obecna kładka zasłania światła i przeszkadza w bezpiecznym wjeździe do 

miasta – trzeba ją rozebrać. Propozycja mieszkańców i Starostwa Powiatowego jest taka, aby 

była estakada i ronda przechodzące w inne drogi. Jutro będą głosować w Powiecie i będzie 

jednocześnie przyjęte wystąpienie w tej sprawie do GDDKiA. Jego zdaniem dobrze byłoby 

aby Rada Miejska w Choroszczy, w imieniu mieszkańców, poparła ten projekt. Wraca temat 

drogi S19 – będzie pilnował, aby był rozjazd w Barszczewie bo będzie to dobre połączenie z 

innymi drogami i ma nadzieję, że ściągnie to przemysł na te tereny. 
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Radny Andrzej Kościuczyk poprosił o naprawienie odcinka drogi Pańki – Konowały (od 

górki) w kierunku Sz. Kruszewskiej, który po deszczach został rozmyty. 

 

Radny Marian Kosakowski ponownie poruszył problem nieczynnych hydrantów, które 

powinny być wymieniane aby nie doprowadzić do tragedii. 

 

Burmistrz Robert Wardziński ustosunkowując się do wypowiedzi, wyjaśnił, że: 

1) hydranty w dużej mierze służą strażakom wiec mają oni największą wiedzę na temat 

tych, które nie działają o czym informują Spółkę ZEC – Wod odpowiedzialną za 

wymianę; 

2) były kwoty przeznaczone na oświetlenie, odbył się przetarg, na stronie jest 

wywieszona informacja o miejscowościach ujętych w tym roku do uzupełnienia; 

3) Kominowe Bajoro – chcąc zrobić w Choroszczy teren do rekreacji postanowiliśmy w 

pierwszej kolejności doprowadzić do porządku stan stawu, a w następnej kolejności 

wykonać boisko, place zabaw dla dzieci aby mogło się pomieścić więcej osób; będzie 

to inwestycja 2-letnia. Dzielenie budżetu obywatelskiego po równo na osiedla jest to 

dyskusji dla radnych, ale jego zdaniem jest to niezasadne bo może dojść do sytuacji 

gdy będzie się wymyślać co zrobić z tymi środkami, są już takie sytuacje w funduszu 

sołeckim; 

4) dokumentacja na drogę Krupniki - Porosły nie jest dokończona z uwagi na brak 

wszystkich uzgodnień dotyczących kanalizacji; wykonanie tej drogi jest uzależnione 

od momentu rozpoczęcia prac na drodze S8 gdzie wejdą ciężkie maszyny i samochody 

– podziela w tej kwestii zdanie Zarządu Powiatu, że trzeba zaczekać na wykonanie S8 

(przypomniał, że podobnie było z wykonaniem Alei Niepodległości); 

5) jedyna przygotowana dokumentacja, którą dysponujemy do zgłoszenia do 

schetynówek do droga w Żółtkach – informacja o tym jest ujęta w załączniku nr 2 do 

zmiany WPF – Powiat także uwzględnił ta drogę planując 40 tys zł dofinansowania; 

6) odnośnie oświetlenia ul. Wojska Polskiego – uważa, że nie można nadinterpretować 

przepisów, nie może także odpowiadać za obietnice przedwyborcze innej osoby; 

7) tablice zgłoszone przez p. Siemieniuka - do uzgodnienia i wskazania konkretnego 

miejsca w terenie; 

8) studzienka w chodniku przy ul. Powstania Styczniowego – do wyjaśnienia; 

9) sprawa mostka w Kolonii Czaplino – do wyjaśnienia; 

10) droga w Konowałach wymaga konkretnego remontu, ale na ten moment możemy 

tylko „łatać dziury”; 

11) kładka w Porosłach – przypomniał, że ktoś – kiedyś o nią zabiegał i teraz mamy 

problem; Gmina przed wakacjami pisała w tej sprawie do Ministerstwa i Powiat 

powinien to poprzeć, problem tkwi jednak w GDDKiA; są dwie wersje tej drogi i ta 

właściwa jest z estakadą więc trzeba wspólnie doprowadzić do przyjęcia tego 

rozwiązania. 

 

 

Ad. 20 – 

 

Andrzej Łukaszewicz sołtys wsi Sienkiewicze zwrócił uwagę na zły, jego zdaniem, stan 

poboczy drogi Choroszcz – Sienkiewicze ze względu na duży ruch samochodów. 
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Jacek Mikulski sołtys wsi Oliszki poruszył następujące sprawy: 

1) zwrócił uwagę na problem, który pojawia się na drodze w Oliszkach na fragmencie 

drogi gdzie kończy się asfalt i zaczyna się droga gruntowa: zbyt duża różnica 

poziomów utrudnia znacznie przejazd pojazdów; 

2) poprosił o przesunięcie wiaty przystankowej i znaku przystankowego dla autobusu 

szkolnego we wsi Oliszki – na miejsce przy świetlicy wiejskiej. 

 

Kazimierz Zajkowski sołtys wsi Porosły zapytał czy oszczędności jakie Gmina pozyskała na 

opłatach za oświetlenie serwisówki S8 mogą być użyte na doświetlenie terenów gminy?  Jakie 

plany są odnośnie drogi Porosły – ul. Elewatorska? 

 

* ((wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 

r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu 

Organizacyjnego)) zapytał kto wyrówna jego straty na zbiorze plonów (zebrał tylko 30%) jakie 

poniósł ze względu na brak wjazdu na pole w okresie 24.04 – 17.08. 2015 ponieważ nie było 

zaplanowanych zjazdów ze ścieżki rowerowej przy Sz. Kruszewskiej. 

Zwrócił także uwagę na konieczność odkrzaczenia ul. Kościukowskiej. 

 

Burmistrz Robert Wardziński odpowiadając wyjaśnił, że: 

1) odkrzaczenie będzie robione kompleksowo na terenie gminy, 

2) wjazdy (17) ze ścieżki rowerowej były robione w kolejności projektu i zostało to 

ustalone pól roku wcześniej; już w miesiącach styczeń-luty informował p. *(wyłączenie 

jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o 

dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu 

Organizacyjnego)na Sesji o spotkaniach z Urzędem Marszałkowskim, Starostą; Gmina 

nie jest właścicielem drogi, nie była też inwestorem. Urząd zrobił wszystko by pomóc 

właścicielom gruntów przy Sz. Kruszewskiej, którzy nie mieli wjazdów ze ścieżki 

rowerowej: przygotowano wniosek, udzielono pomocy przy złożeniu wniosku, 

solidarnie poinformowano też innych właścicieli, że jest taka możliwość pozyskania 

wjazdów co było utrudnione z uwagi na inwestycję ze środków unijnych; 

3) odnośnie wykorzystania środków na doświetlenie terenów gminy przypomniał, że 

zostanie doświetlone boisko w Porosłach więc te środki zostaną przeznaczone na 

wspomniany przez sołtysa cel; 

4) droga do ul. Elewatorskiej: w budżecie na 2016 rok będą zapisane środki na 

wykonanie dokumentacji; Białystok ze swej strony również zajmie się projektem na 

swoją część drogi; inwestycja powstanie w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych BOF; na spotkaniu w tym temacie każdy będzie mógł sprawdzić czy są 

ujęci w dokumentacji, czy mają do niej uwagi; 

5) poinformował o spotkaniu w sprawie dokumentacji drogi Czaplino – Niewodnica 

jednocześnie zwracając się do obecnych z prośbą o rozpropagowanie tej informacji, 

aby uzgodnić ją z mieszkańcami; 

6) droga Choroszcz – Sienkiewicze została wykonana w takiej technologii i jest, jego 

zdaniem, w dobrym stanie. 

 

 

 

 

Ad. 21 – 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji, Przewodnicząca Rady p. Beata Jeżerys 

ogłosiła zakończenie obrad X Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy. 
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Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała : 

Ewa Łukaszewicz    Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Choroszczy 

 

     mgr Beata Marlena Jeżerys 


